
2025D24959 Lijst van vragen

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft een aantal vragen
voorgelegd aan de Minister-President, Minister van Algemene Zaken over
het Jaarverslag van het Ministerie van Algemene Zaken, het Kabinet van
de Koning en de Commissie van Toezicht op de Inlichtingen- en Veilig-
heidsdiensten 2024 (Kamerstuk 36 740 III, nr. 1).

De voorzitter van de commissie,
De Vree

De griffier van de commissie,
Honsbeek
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Nr Vraag

1 Kan verklaard worden waar de stijging in formatie van 13 procent
op gebaseerd is? Wat voor functies en welke schalen betreft deze
uitbreiding?

2 Welke resultaten zijn voortgekomen uit de capaciteit die is
gestoken in e-mailarchivering en chatberichtenarchivering?

3 Is het nieuwe documentmanagementsysteem ontwikkeld om
eenduidig met andere ministeries te kunnen samenwerken? Of is
het alleen voor het Ministerie van Algemene Zaken ontwikkeld?

4 Hoe is in 2024 al geacteerd op de afspraak uit het hoofdlijnenak-
koord om te bezuinigen op communicatiemedewerkers en
externen, in het licht van het feit dat de Dienst Publiek en Commu-
nicatie volgens het jaarverslag bijna 20 procent van de personeels-
kosten aan externen heeft besteed?

 

2


